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Било каквото 
било, вече ще 
бъде, както беше

Бойко Борисов
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ДА, БЯХ ЧИСТАЧКА! ПЪРВО ЩЕ ИЗМЕТЕМ 
КОНЦЕСИОНЕРИТЕ НА ВОДАТА И СМЕТТА, 
А СТОЛЪТ НА НИНОВА НЕ МИ Е ЦЕЛ: ВАНЯ 
ГРИГОРОВА, КАНДИДАТ-КМЕТ НА СОФИЯ
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>>АСЕН РЕЗНА ВЪЗРАСТНИТЕ, НЯМАЛ ПАРИ В ХАЗНАТА

БРАШНОТО НИ 
Е НАЙ-СКЪПО 
В ЕС, ВЪПРЕКИ 

0% ДДС

Св. София 
осъмна с 

черна лента 
на очите

Дрямката не оказва 
отрицателно въздействие 
върху нощния сън: Учени

Продават на търг бутилка с 
96-годишно уиски, цената му е 

1,2 млн. паунда

Студенти създадоха първия в 
света офроуд автомобил със 

слънчеви панели

LinkedIn ще замени 700 души с 
изкуствен интелект

Tesla ще следи колко често 
мигате и се прозявате
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Без коледни добавки за пенсионерите 
за първи път от 25 г.

ВАНЯ 
ГРИГОРОВА, 
КАНДИДАТ 
ЗА КМЕТ НА 
СОФИЯ: 

НОМЕР 86 
ТРЪГВА ОТ 
МАЛАШЕВЦИ, 
МИНАВА ПРЕЗ 
НАДЕЖДА 
И СТИГА ДО 
СВОБОДА



www.19min.bg 23.10.2023
брой 30302 БЪЛГАРИЯ

НОВИНИ

З
а пътви път от чет-
върт век пенсионерите 
у нас остават без тра-
диционните си бонуси 

за Коледа, стана от думите 
на финансовия министър Асен 
Василев. “Правителството 
не предвижда изплащането 
на коледни добавки тази годи-
на”, обяви той пред БНР, ко-
ментирайки параметрите на 
текущия и бъдещия бюджет 
на страната. Шефът на МФ 
обясни, че е много по-добре пен-
сиите да се увеличават трай-
но, а не да се раздават едно-
кратни плащания. 

"В последните 2 г. коледни 
добавки нямаше, за сметка на 
това и средната и минимал-
ната пенсия се качиха трайно 
с над 30%, което мисля, че е 
по-добре за хората", отбеляза 
финансовият министър. И из-
лъга. М.г. имаше и по-важното: 
„вдигането“ включи К19 - до-
бавките от 60 лв. и така стък-
ми процента. Отделно, това 

движение докара и НОИ до фа-
лит. А т. нар. средна пенсия 
нарасна рязко, просто защото 
рязко бе вдигнат „таванът“ - 
почти удвоен. Реално мярката 
може да се дължи на щетата в 
бюджета, след като НАП събра 
с 2 млрд. лв. по-малко ДДС, кои-
то ще минат 3 млрд. до края 
на 2023 г. (виж стр.11) и хазна-
та се оказа в дефицит въпреки 
ошушкания БЕХ. Ведомството, 
което оглавява повторно лан-

сираният от Василев - Румен 
Спецов не оправда надеждите 
амбициозни приходи от данъци 
в Бюджет 2023 и най-вероятно 
те няма да бъдат събрани в 
пълен размер и до края на годи-
ната. 2 млрд. лв. не са събрани, 
въпреки закона, и от Лукойл. 
Всичко това се случва на фона 
на 10% инфлация. Новината 
за орязаните коледни добавки 
идва седмици след признанието 
на Василев за нуждата от нов 

заем в размер не по-малко от 4 
млрд. лв., за да не спре да пла-
ща. Сега министърът отново 
заяви, че разчита на парите 
от Плана за възстановяване и 
устойчивост.

Съпредседателят на ПП ко-
ментира, че единствената 
опасност да не се изпълнят 
приходите в хазната за т.г. е, 
ако не се получи въпросното 
второ плащане от ЕК. Става 
въпрос за 1,4 млрд. лв., които 
страната ни вече поиска от 
Брюксел, но част от мерки-
те, които трябваше вече да 
се предприети, все още не са 
факт. Кабинетът обаче очаква 
в месеците на оценка на свър-
шеното по Плана тези изоста-
нали мерки.

"В закона ясно е казано, че 
обсъждането на бюджета 
трябва да се случи, след като 
се приемат данъчните закони. 
По график те се приемат през 
октомври. Но заради това, че 
целият месец парламентът не 
работи, срокът се измества. 
Когато НС приеме данъчните 
закони, ще може да се фиксира 
приходната част на бюдже-
та, от там дефицит и всичко 
останало", каза Василев. И до-
пълни, че бюджетът за 2024 г. 
ще бъде съобразен с правител-
ствената програма, каквато 
няма! 

На фона на орязаните пенсии 
Василев се похвали, че стра-
ната прави повече разходи за 
отбрана и ще изпълни задълже-
нието си към НАТО да похарчи 
2% от бюджетното салдо за 
отбрана.

Общо 37 българ-
ски граждани и 
членове на тех-
ните семейства 
на територията 
на ивицата Газа 
са се обърнали 
за съдействие 
към Министерството на външните работи (МВнР), съоб-
щиха от ведомството. Търсят се възможности за съдей-
ствие за тяхната евакуация в тясна координация с други 
държави - членки на Европейския съюз и с партньорски 
държави, допълниха от там. 
До този момент не е постъпвала информация за заги-
нали или пострадали български граждани и членове на 
техните семейства. 

>>БЕЗ СМЯНА НА МИНИСТРИ СЛЕД 
РОТАЦИЯТА: АС. ВАСИЛЕВ

Без коледни добавки 
за пенсионерите за 
първи път от 25 г.

“Изпълнението на договорката 
за ротация на премиера Николай 
Денков с Мария Габриел е напъл-
но достатъчно, а всички останали 
министри остават”, обяви пред БНР 
финансовият министър Асен Василев. 
„Ако има нужда от смени, това ще е поли-
тически разговор вътре в ППДБ и няма 
как да бъде еднолично решение на ГЕРБ”, 
подчерта той. Напомняме, че в началото 
на месеца Бойко Борисов заяви, че не 
е доволен от цели министертсва. След 
него другият съпредседател на ППДБ 
Христо Иванов посочи, че е рано да се 
правят крайни оценки, но не изключи 

ремонт на кабинета след ротацията. 
“Освен, ако Борисов няма намерение 
да управлява с Възраждане и БСП, не 
виждам как може самостоятелно да 
смени министрите”, коментира сега 
Василев. Той добави още, че отношенията 
в управляващото мнозинство са трудни. 
“Реформите, които са заложени са много 
тежки и дават възможности за повече 
популизъм и експлоатиране на ситуаци-
ята политически”, посочи шефът на МФ. 
Всъщност, няма нито една реформа. Васи-
лев заяви още, че партийните лидери се 
опитват да говорят глупости по адрес на 
правителството.

>>37 НАШИ ОЩЕ ЧАКАТ 
ЕВАКУАЦИЯ ОТ ГАЗА

Асен резна възрастните, 
нямал пари в хазната
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“МВР вече е на ПП”, заяви пред БНТ бившият вътрешен министър 
Иван Демерджиев. „Реформата в службите се свежда до смяна 
на техните ръководители. Текат сценариите от записа и така 
наречените реформи продължават обезглавяването на 
службите. Сценарият тече”, коментира той. 
“В момента МВР е в колапс, защото никой не смее да предприе-
ме никакви действия”, изтъкна той. И добави, че когато система-
та за сигурност блокира, ще блокира и държавата. Според него 
МВР извършва действия в много странен медиен комфорт, в 
който работата на служителите на полицията се прикрива.
"Има основен риск за България и конфликтът в Близкия изток го 
засилва. Не виждам готовност България да ги посрещне", добави 
още Демерджиев.

>>МВР Е НА ПП: ДЕМЕРДЖИЕВ

Все повече слу-
чаи на заечени 
фалшиви петде-
сетолевки у нас, 
регистрира БНБ. 
За последните 3 
месеца в Нацио-
налния център за 
анализ на банката 

са били задържа-
ни 340 фалшиви 
банкноти. 278 от 
тях са били с но-
минална стойност 
от 50 лева. Колко 
фалшиви пари 
попадат в джоба 
ни, без дори да 

подозираме - ни-
кой не се заема да 
анализира. Колко 
фалшиви пари 
попадат в джоба 
ни, без дори да 
подозираме - ни-
кой е се заема да 
анализира.

>>БУМ НА ФАЛШИВИ БАНКНОТИ 
ОТ ПО 50 ЛВ.: БНБ

>>ЩЕ ПРЕРАЗГЛЕДАМЕ ДЕРОГАЦИЯТА 
НА ЛУКОЙЛ: БОРИСОВ И ПЕЕВСКИ

“Ще има среща на парламентарните групи за Лукойл”, заяви лиде-
рът на ГЕРБ Бойко Борисов от Добрич. Ден по-рано стана ясно, че пар-
тията му ще внесе в НС проект за решение за отнемане на дерогаци-
ята на компанията. Часове по-късно подкрепа за инциативата дойде 
от ДПС. В изявление на Делян Пеевски, се казва, че това е е "въпрос от 
стратегическо значение за България и българските граждани".

"Прокрадва се тенденция, че дерогацията може да повлияе на це-
ната на горивата. Вече години, откакто имаме дерогация, поевтиня ли 
ви нафтата, бензинът? Или расте непрекъснато? С какво ни плашат, 
стигаше 4 лв. по едно време при положение, че руският петрол Урал 
е освободен от България и влиза до ден днешен в рафинерията и Бъл-
гария е направила да е защитен руският петрол, не ние, а други. И сега 
страх, че ние ще предложим след седмица да няма дерогация. Към газа 
всички сме единни, слагаме такси, прави впечатление как месеци наред 
нашето правителство нищо не прави срещу Лукойл. Петролът същият, 
цените в небесата. От газа българите ще печелите по 3 млрд. лева, а от 
Лукойл досега от вашите джобове са излезли 3 млрд. долара. С какво ни 
плашат", попита Борисов. “Сега има дерогация, защо цените растат - ру-
ският петрол е същият, къде отива разликата”, коментира  той.

Напомняме, че до новия обрат по Лукойл се стигна след интервю 
на Делян Добрев по bTV, в което депутатът бе остър по темата 
дерогация и обяви, че всеки път, когато поиска отмяната й, пре-
миерът Николай Денков звъни да казва, че ще подаде оставка. 

До 679 млн. лв. скачат допълнителните 
разходи на Булгартрансгаз ЕАД и той може 
да банкрутира, алармира шефът на дру-
жеството Владимир Малинов в доклад до 
Надзорния съвет на дружеството. Причина-
та за това е непосиланта енергийна вноска, 
която набъбна след решението на НС да се 
въведе нова такса от 20 лв. на мегаватчас 
за транзитния руски газ. Напомняме, че 
според бившия зам.-енергоминистър Пл. 
Данаилов ПП отдавна иска да приватизира 
тази фирма. Бащата на К. Петков се разпо-
реждаше в нея, докато той беше премиер.

Припомняме, че по идея на финансовия 
министър Асен Василев тихомълком в края на 
септември е прокарана идеята за допълнително-
то облагане. Предложението е внесено в НС от 
депутатите Делян Пеевски от ДПС, Бойко Бори-
сов от ГЕРБ, Ивайло Мирчев и Радослав Рибарски 
от ППДБ и е прието с гласовете на сглобката. 
Новината за таксата предизвика недоволството 
на редица европейски държави, сред които, 
Унгария и Австрия. Страните са категорични, 
че няма да плашат новия данък. И двете са в 
Шенген, където искаме да влезем, а съпред-

седателя на ПП го съботира.
Според доклада Булгартрансгаз е 

задължено лице по отношение на вноса 
на природен газ за собствени технологич-
ни нужди с произход от Русия, тъй като е 
вносител по смисъла на митническото зако-
нодателство, както и по транзитния пренос 
на природен газ, тъй като е оператор на газо-
преносната мрежа, по която се извършва 
транзитен пренос за Гърция, Сърбия и РСМ.

В доклада си Малинов предупреж-
дава, че непредвидените разходи за 
дружеството до края на октомври биха 
били над 161 млн. лв, а за следващите 2 
месеца до края на година – между 255  и 
263 млн.  лв.на месец.

Очакваните приходи по сключени дого-
вори с Газпром експорт до края на година 
са в размер на 136 381 000 лева, а допълнителният 
разход по енергийната вноска възлиза в размер на 
679 186 000 лева. При разходи за енергийна внос-
ка около 5 пъти повече от постъпленията след-
ва да се отчете, че предоставянето на услуги по 
пренос на природен газ би било икономическо 
нецелесъобразно, се казва в доклада.

Налице е липса на реална и законова възмож-
ност вноската да бъде изискана или възстановена 
от ползвателите на газопреносната мрежа, се каз-
ва още в доклада. Заключението на Малинов е, че 
дружеството просто няма да има възможност 
да изплаща енергийна вноска в такива раз-
мери. Напомняме, че за това вече алармира и 
президентът Румен Радев.

МФ фалира Булгартрансгаз 
с новата такса за руския газ
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П
равител-
ството 
самї реша-
ва какъв да 

е статутът на Па-
метника на Съвет-
ската армия, извес-
тен в София и като 
МОЧА (монумент на 
окупационната черве-
на армия). Той е дър-
жавна собственост 
и затова кабинетът 
има конституционно 
правомощие и задъл-
жение да я управлява. 
Това е записано в ре-
шение на Върховния 
административен 
съд по една от жал-
бите, подадени срещу 

решението на прави-
телството да обяви 
паметника за имот 
частна държавна соб-
ственост. Очаква се 
промяната на стату-
та да улесни махане-
то му.

В конкретната хи-
потеза Министер-
ският съвет е дейст-
вал в рамките на 
предоставената му 
от Конституцията 
като централен ор-
ган на изпълнителна-
та власт оперативна 
самостоятелност по 
стопанисването и 
управлението на дър-
жавното имущество 

и при съобразяване с 
изискванията Закона 
за държавната соб-
ственост, като е по-
становил решение за 
преобразуване на дър-
жавната собственост 
от един вид в друг, се 
казва в решението на 
върховните съдии. То е 
окончателно и не може 
да се обжалва. Така 
приключва първото 
от няколкото дела, с 
които различни граж-
дани и организации 
опитват да оспорят 
решението на Минис-

терския съвет от 2 
август т.г., с което 
монументът в Кня-
жеската градина, до-
тогава публична дър-
жавна собственост, 
беше обявен за имот 
частна държавна соб-
ственост. Жалбите 
бяха подадени първо 
във Върховния адми-
нистративен съд, но 
той ги препрати на 
Административния 
съд в София за първа 
инстанция. 

Така се е случило и с 
конкретното дело, за-

ведено от Т. Тодоров от 
София. Той не просто 
оспорваше решение-
то на кабинета, но и 
настояваше съдът 
да спре изпълнението 
му, докато не се про-
изнесе по същество. 
Магистратите обаче 
оставят без разглеж-
дане жалбата му и 
прекратяват делото, 
приемайки, че Тодоров 
няма правен интерес. 
След като губи делото, 
Тодоров дължи 100 лв. 
разноски на Министер-
ския съвет.

60 953 досъдебни производства 
са прекратени от прокуратурата 
за първите 6 месеца на годината. 
Това сочат данните в доклада 
на държавното обвинение за 
периода януари-юни, съобщава 
Сега. В документа не се прави 
разграничение колко от тези 
дела са прекратени по давност, 
т.е. има престъпление, но то ще 
остане ненаказано, защото из-
вършителят е останал неразкрит, 
или делото е мотано достатъчно 
дълго, за да изтече давността. 
НПК регламентира и други 
основания за прекратяване - например, ако 
деянието не е престъпление, ако деецът е 
невменяем или пък е починал и т.н.
Данните за прекратените по давност дела 
обичайно присъстват в годишните доклади. 
Събирайки данните от тях излиза, че от 2008 
г. до 2022 г. вкл. по давност са прекрате-
ни близо 1 100 000 (един милион и сто 
хиляди) дела. Според Наказателния кодекс 
наказателното преследване се изключва, 
когато е изтекла т. нар. абсолютна давност. Тя 
зависи от престъплението. Най-голямата е 

52 г. и половина - за убийство на две или 
повече лица. За престъпления, които се 
наказват с доживотен затвор без замяна, 
тя е 30 г. За деянията, които се наказват 
с повече от 10 г., е 22 г. и половина, а за 
тези с повече от 3 г. - 15 г. За престъпле-
нията, за които се предвижда повече от 
година лишаване от свобода, абсолютна-
та давност е 7 г. и половина, а за всички 
останали - 3 г.
Масовото прекратяване на дела по давност 
започна през 2006 г., след като Борис Велчев 
стана главен прокурор и разпореди ревизия 

на спрените производства. 
Така се оказа, че много об-
винители години наред са 
трупали папки, по които не е 
работено.
"Причините за прекратяване 
на делата по давност са както 
обективни, така и субективни. 
Налице са многобройни и 
разнопосочни законодателни 
промени след 1989 г., от една 
страна. От друга - проявено е 
бездействие от разследващи 
и оперативно-издирвателни 
органи и прокурори", пише в 

един от старите доклади на държавното 
обвинение. В него се признава още, че до 
2006 г. "административните ръководите-
ли от всички нива на прокуратурата и на 
разследващите органи не са упражнили 
ефективен контрол за предотвратяване 
на опасността от прекратяване на делата 
поради изтекла давност".
Данните за първата половина на годината 
сочат още, че има 14 300 дела, които са 
спрени, защото не е разкрит извърши-
телят на престъплението.

>>ПРОКУРАТУРАТА Е ПРЕКРАТИЛА 61 000 ДЕЛА ЗА ПОЛОВИН ГОДИНА

Правителството 
самї решава какъв 
да е статутът на 
МОЧА: Съдът
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Защо се кандидати-

рахте за кмет на Со-
фия?

Когато се изчерпат 
синдикалните инстру-
менти, защитата 
на работещите хора 
трябва да мине на ниво 
местна и национална 
власт. Така е в ста-
билните демокрации. 
Нормално е работещи-
те да бъдат пряко и 
активно представени 
във властта. Не е ясно 
защо в България синди-
кализмът се смята за 
неполитически, а няма 
как да не бъде. На вто-
ро място, това, което 
се случва в страната 
е неприемливо. 2 коа-
лиции, които поискаха 
властта на основа-
ние отричането една 
– друга, я консумират 
заедно. Значи нямат 
различия, каквото и да 
говориха! И образуваха 
тази Сглобка, както 
сами я наричат. Край-
но време е да се сложи 
край на това неприлич-
но управление и вярвам, 
че изборите в София ще 
бъдат първата крач-
ка. Успехът, победата 
в столицата може да 
вдигне вълнђ за сериоз-
ни и истински промени.

В Гърция това се и 
получи на изборите 
преди седмица, леви-
цата взе и Атина, и 
Солун. В Париж упра-
влява лява дама, пък и 
на Вас проучванията 
Ви дават шанс...

Не коментирам ре-
зултатите на социо-
логическите изследва-
ния. Стига ми, че при 
непрекъснатите цело-
дневни срещи с хората 
и в центъра, и в край-
ните квартали чувст-
вам неподправената 
енергия за реална, а не 
декларативна, имита-
тивна промяна. То не 
е само желание – тече 
и реален процес – граж-
даните преодоляват 

апатията и имат ре-
ално желание да участ-
ват в смяна на сегаш-
ното положение.

А защо се кандида-
тирахте за канди-
дат-кмет именно от 
БСП, червена ли сте?

Не само съм поддър-
жала БСП, а бях и неин 
член до 2013 г., когато 
партията избра Пе-
евски за шеф на ДАНС. 
Това беше мотивът 
ми да се оттегля от 
нея тогава. И не съм 
членувала в друга. Ко-

гато е била на власт, 
като синдикалист съм 
критикувала ощетя-
ващи хората позиции, 
но съм я подкрепяла 
в голямата картина. 
Когато през април по-
лучих предложението 
от БСП-София да ста-
на кандидат за кмет, 
имах и предложение от 
Левицата и веднага 
поставих своето усло-
вие: да бъда номинация 
на обединение вляво на 
възможно най-много 
организации, без да се 
приоритизира някоя 

Да, бях чистачка! Първо ще 
изметем концесионерите на 
водата и сметта, а столът 
на Нинова не ми е цел: Ваня 
Григорова, кандидат-кмет 
на София, №86 от тях. Което и ни се 

получи. Настоях и за 
синдикални предста-
вители в листата ни, 
което също бе прието 
– имаме и от двата 
профсъюза.

Наистина ли ка-
риерата Ви започва 
като чистачка?

Да, работих като 
чистачка в 118-о учи-
лище до Окръжна бол-
ница. И до днес съм 
благодарна на дирек-
торката и домакина, 
защото ми влязоха в 
положението на сту-
дентка и ми предоста-
вяха да уча за изпити 
в стаичката на хигие-
нистките. Трябваше да 
работя, а по онова вре-
ме – управлението на 
Костов, работа няма-
ше за млад човек като 
мен тогава, завършил 
търговско-банковата 
гимназия и приет в 
УНСС. 2 години търсих 
и намерих чрез бюрото 
по труда единстве-
ното, което се пред-
лагаше. Беше 2000 г. И 
трябваше да си платя 
таксите в УНСС, къде-
то следвах. После бях 
хостеса в Макдоналдс, 
организирах детски 
рождени дни. Бяха едни 
от най-щастливите 
ми години между 2001 
и 2003 г. Родих дъщеря 
си и не можех да се вър-
на, защото заплатата 
беше изключително 

ниска, а майчинство-
то беше 120 лв. Така, 
вече образована, започ-
нах В МАП Маркетинг 
Рисърч, където обра-
ботвахме данни и от-
говарях за източните 
щати на САЩ. Там за 
първи път се почувст-
вах синдикалист – обе-
динихме нашето звено, 
което беше пребебрег-
нато при повишаване 
на заплатите. Прило-
жиха ни локаут – гру-
пово уволнение. И стиг-
нах до Транстелеком 
– беше времето на про-
карване на мобилния 
интернет. Нашата 
система се оказа по-
бедена от конкурент-
ната на телекомите.
Оставиха ни няколко 
месеца без заплата. 
И тогава направо си 
станах синдикалист, 
защото трябваше да 
бъдем компенсирани по 
линия на фонда за по-
криване на заплатите 
на служители на фир-
ми, обявени в несъсто-
ятелност, който беше 
пълен, но ни направиха 
„врътка” нашите рабо-
тодатели Денис Ершов 
и Митко Събев, които 
тогава вече воюваха 
помежду си и деляха 
холдинга Петрол, към 
който беше и тази фир-
ма. И попаднах в Отво-
рено общество...

Соросоид значи?

Продължава на стр. 7
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Вие сте настоящият кмет 
на район “Лозенец”. Какво 
ви мотивира да се кандида-
тирате за втори мандат?

За този мандат вярвам, че 
показахме как в рамките на 
местната власт може да се 
управлява разумно, отговор-
но и най-вече почтено. А “Ло-
зенец” се нуждае точно от 
това. С моя екип започнахме 
много хубави инициативи и 
се надявам да имам възмож-
ността да ги довършим. 

Кое отчитате като най-го-
лям успех през изминалия 
мандат?

Най-сериозното постиже-
ние беше, че успяхме да из-
караме района от безвремие-
то. Преди 4 години не очаквах 
да заваря толкова много пре-
небрегвани с години въпроси. 
Дори сградата на районната 
администрация беше едно не-
приветливо, занемарено мяс-
то. Направихме ремонт, за 
да бъде комфортно на граж-
даните, когато ни посеща-
ват. Заварих проекти, които 
бяха оставени без движение. 
За много важни терени нито 
процедурите по отчуждава-
не, нито градоустройствени-
те процедури бяха започнали. 
Вярвам, че с моя екип успях-
ме да се справим с това на-
следство, колкото и да беше 
трудно. 

Ключово беше, че пре-
кратихме практиката на “ин-
женеринг” при обществени-
те поръчки за строителство. 
Разделихме проектирането 
от изпълнението. И това ско-
ро даде прекрасен резултат 
- при строежа на разшире-
нието на 192 ДГ “Лозичка” по-
казахме, че има как общин-

ското строителство да бъде и 
бързо, и качествено. Ние се 
гордеем с това. 

За какво не ви стигна вре-
мето като кмет на район 
“Лозенец”? 

Моят мандат премина в 
това да бъда опозиция на 
мнозинството в СОС. Това до-
веде до множество спирания, 
забавяния или цялостна не-
реализация на важни проек-
ти за “Лозенец”. Не успяхме 
да започнем належащия от 
десетилетия ремонт на бул. 
“Джеймс Баучер”, тъй като 
СОС така и не намери сред-
ствата за ремонт.

Същото важи и за минерал-
ните извори в долната част 
на “Лозенец”. Водата се из-
лива в реката.  Това е важен 
проект не само за квартала, 
но и за целия град. Подготви-
ли сме проектите. Ако граж-

даните на “Лозенец” ми гласу-
ват доверие отново, поемам 
ангажимента още в началото 
на мандата да има два изгра-
дени къта с течаща минерал-
на вода, които ще са достъп-
ни за всички. 

Кое е първото нещо, с кое-
то ще се захванете, ако бъ-
дете преизбран за районен 
кмет? 

В още по-голям мащаб ще 
предлагам за придобиване 
от общината на ключови имо-
ти, както в новите, така и ста-
рите квартали на “ Лозенец”. 
Понякога даден терен не из-
глежда приветливо, защото се 
оказва, че една част от него 
е частна собственост, а общи-
ната не е намерила воля през 
последните 33 години да го 
придобие. Когато са общински 
и се стартира строителството, 

ще имаме наистина един по-
добре уреден, по-модерен и 
европейски район. Приоритет-
но ще продължа да работя за 
подобряване на инфраструк-
турата в кв. „Кръстова вада“ и 
кв. “Витоша”, където трябва да 
се построят училище и детска 
градина.

До момента мнозинство-
то в СОС беше от други пар-
тии. Срещнахте ли проблеми 
в отношението им към вас, 
защото сте от “Демократич-
на България”?

Ако кажа, че не съм усещал 
различно отношение, ще из-
лъжа. И фактите го показват. 
Финансирането за поддръж-
ка на зелените площи в квар-
тала беше наполовина оря-
зано. Преди да бъда избран 
беше около 200 хил. лв. През 
2020 г. ми бяха отпуснати едва 
120 хил. лв. Разбира се, не 
е редно един районен кмет 
да се оплаква. Ние направи-
хме каквото можахме с тези 
средства, но не ни беше мно-
го лесно. 

В резултат на пиарски ак-
ции на председателя на СОС 
Георги Георгиев беше забаве-
но развитието на пазара на 
бул. “Черни връх” с десетиле-
тие. Дадоха го на на едно от 
общинските дружества - “Па-
зари Запад” и вместо сега да 
е едно съвременно и полезно 
пространство за граждани-
те на “Лозенец”, което да съ-
четава функциите на площад, 
фермерски пазар или друга 
инициатива, ГЕРБ го върнаха 
назад в развитието му. Надя-
вам се през следващия ман-
дат да имаме инструментите 
да решим този въпрос. 

„НИКОГО НЕ ДИСКРИМИНИРАМЕ, НО НЕ Е 
РЕДНО ХОРА С НАПЪЛНО КОМУНИСТИЧЕ-
СКО МИСЛЕНЕ И ПОТОМЦИТЕ НА ГЕНЕРА-
ЛИТЕ ОТ КОМУНИСТИЧЕСКИТЕ СЛУЖБИ, 
КОИТО СА ПОЛУЧИЛИ МНОГО ПРИВИЛЕ-
ГИИ ЗАРАДИ ТОВА И СЛЕД 1989 Г. ДА НИ 
УПРАВЛЯВАТ ОТНОВО И ТО СОФИЯ. ДА, 
ТОВА МИНАЛО Е ЧАСТ ОТ НАШАТА ИСТО-
РИЯ, НО ТО ТРЯБВА ДА БЪДЕ В МУЗЕЯ, А 
НЕ ДА БЪДЕ ПОЧИТАНО И ПРОДЪЛЖАВА-
НО”, ЗАЯВИ ПРИ ОТКРИВАНЕТО НА КОН-

ФЕРЕНЦИЯТА ИСТИНАТА ЗА МИНАЛОТО 
– ЗАЛОГ ЗА ДЕМОКРАТИЧНО НАСТОЯЩЕ И 
БЪДЕЩЕ ЕВРОДЕПУТАТЪТ АНДРЕЙ КОВА-
ЧЕВ, ЕНП. НА СЪБИТИЕТО, ОРГАНИЗИРАНО 
ОТ ДЯСНАТА ЕВРОПАРТИЯ И ДИСКУСИО-
НЕН КЛУБ СВОБОДНА БЪЛГАРИЯ В СО-
ФИЙСКИЯ НОВОТЕЛ ПРИСЪСТВА И НАЙ-
МЛАДИЯТ ЛАГЕРИСТ В БЕЛЕНЕ ВЕЛИЧКО 
ВЕЛЕВ, ВЪДВОРЕН САМО НА 18 Г. КАТО 
ГОРЯНИН. СРЕД ЛЕКТОРИТЕ БЕШЕ И ПРОФ. 
Е.КЕЛБЕЧЕВА.

>>НЕ Е РЕДНО КОМУНИСТИ И ПОТОМЦИТЕ ИМ ДА ПОСЯГАТ 
НА СОФИЯ: ЕВРОДЕПУТАТЪТ А. КОВАЧЕВ

б “Л ”

Константин Павлов: 
В “Лозенец” доказахме, че може да се 
управлява разумно, отговорно и почтено

Купуването и продаването на гласове е престъпление
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Продължение от стр. 5

Соросоид значи?
Ако вдигане на теле-

фон и административ-
на помощ по проекти 
прави човека соросоид, 
сигурно...Интересно-
то е, че точно по вре-
мето ми в Отворено 
общество прочетох 
забележителната кни-
га на Достена Лаверн 
Експертите на пре-
хода, която обясня-
ва връзките и зави-
симостите на онази 
прослойка хора и не-
правителствени ор-
ганизации, на които 
всички правителства 
дават средствата за 
проучвания, които би 
трябвало да отиват 
в нашите ВУЗ-ове и 
в БАН, но захранват 
техните псевдо-ин-
ститути. Така ги 
съветват тези „ин-
ститути” за упра-
вленските решения на 
всички правителства, 
че резултатите са ви-
дими и са непоносими 
– нашия живот сега...
Именно там ме видя 
г-н Манолов, който 
точно беше станал 
президент на Подкре-
па, защото работихме 
заедно по проект. А 
ме познаваше още от 
борбата ми за нормал-
на работа на фонда за 
компенсиране на за-
губилите работа във 
фирми в несъстоятел-
ност, за който разка-
зах. Покани ме за свой 
икономически съвет-
ник. И се озовах на мо-
ето си място – това, 
което исках да правя...

Но кандидатиране-
то за кмет ви разде-
ли с него – по добър 
начин ли?

Не съм искала да на-
пускам, той ми пре-
крати договора и то 
така, че да получавам 
минмално обезщете-
ние за безработица.

Как бихте започна-
ли работата като 
кмет, която може 
да спечелите на избо-
рите:  първо, второ, 
трето?

Първото, което ще 
направим е прекратя-
ване на концесиите 
на Софийска вода и 
сметопочистването. 
Познавам добре общин-
ското предприятие 
Чистота Искър. То е 
способно да поеме цяла 
София и трябва да го 
направи. Осветление-
то също е в частни 
ръце и не се управля-
ва добре – не бива да 
продължава така. Ще 
възродя общинското 
предприятие Озеле-
няване, за да не ста-
ва това, което вече 
коментирах в кампа-
нията – плащаме на 
частни фирми 5 млн.лв. 
за нещо, което струва 
(и общинското друже-
ство може да го на-

прави за) 2 млн. Второ, 
укрепване на Градския 
транспорт и увелича-
ване на заплатите в 
автотранспорта, за-
щото има голям недос-
тиг на шофьори. Много 
са хубави и са полезни 
довеждащите е-буси, 
но няма кой да ги кара. 
Как ще отворим Ви-
тоша, което всички 
кандидати обичат да 
говорят, без довеждащ 
транспорт. Има про-
блеми и с подвижния 
състав – нови авто-
буси може да има чак 
след 2 г. Проблем има и 
с резервните части – 1 
компания печели всич-
ки поръчки и – естест-
вено – на изключител-
но високи цени. 

Явно познавате 
възможностите на 
кмета и правите, 
противно на пове-
чето кандидати, 
разликата между не-
говите правомощия 

Да, бях чистачка! Първо ще 
изметем концесионерите на 
водата и сметта, а столът 
на Нинова не ми е цел: Ваня 
Григорова, кандидат-кмет 
на София, №86 и на СОС, но ще Ви 

бъде трудно с малка 
червена група в град-
ския парламент да 
прокарвате решения. 
Как смятате да се 
справите с това?

Да, от ключова важ-
ност е да имаме въз-
можно най-голяма 
група в СОС, защото 
там се гласува почти 
всичко, което развърз-
ва ръцете на кмета. 
Никоя партия няма 
да има мнозинство. 
Ще търся партньор-
ства по различните 
теми. Надявам се, 
че това би било най-
лесно с Възраждане и 
ИТН като опозиция 
на управлението на 
национално ниво, заед-
но с БСП, защото със 
Сглобката няма как 
да се разберем. Как да 
очакваме ГЕРБ да раз-
градят собствения си 
модел, който насле-
диха от модела Софи-
янски на онова, което 
преди беше СДС, а сега 
е ППДБ, през каквито 
и мимикрии да мина?! 
Вижте – техните кан-
дидати не намират 
нищо лошо в концесии-
те. Които са давали и 
са подновявали техни-
те партии.

По какви въпроси 
бихте работили дори 
със Сглобката?

Давам пример от 

тези дни. Хората от 
Зона Б19 имат про-
блем с имот, продаден 
от общината на ча-
стници, който пречи 
на достъпа им до тех-
ния блок. Веднага го 
изговорих с човек от 
ППДБ и обеща заедно 
да работим, за да им 
помогнем.

Корнелия Нинова 
явно ревнува от ус-
пеха Ви, не Ви искаше 
за водач на листата, 
свали Ваше участие в 
Панорама преди дни 
и даде възможност 
ГЕРБ сами да блес-
тят там: Вие имате 
ли желание да стане-
те председател на 
НС на БСП догодина, 
когато ще се избира 
нов лидер?

Надявам се ръко-
водството на БСП 
да няма опасения, че 
имам мераци. Просто 
трябва да си познават 
устава по-добре! Учас-
тието в кампанията 
не е нито самоцел, 
нито има скрита цел 
за мен. Аз винаги имам 
една кауза – каузата 
на работещите хора. 
И ще й бъда вярна не-
зависимо дали като 
кмет, като общински 
съветник, като синди-
калист. 

Борис Ангелов
Юри Пулчев

НЕПЛАТЕНА ФОРМА
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750  млн. души по света са 
гледали турски сериали, които 
са били излъчвани в 150 държа-
ви. Турция е на първо място 
сред неанглоезичните стра-
ни по износ на тв сериали и 
на трето място в света след 
САЩ и Великобритания. Еже-
годно се произвеждат по около 
50. В зависимост от държавата 
цената на един епизод достига 
суми между $300 и $700 хиляди. 
Турските тв продукции се рад-
ваха на висок успех на изложе-

нието МипКом в Кан, на което 
присъстваха представители 
от 108 държави и над 10 000 по-
сетители. Поредният хитов 
сериал пък тръгва у нас от 25 
октомври в ефира на бТВ Лей-
ди. Завладяващата история на 
една изпепеляваща любов, про-
правила си път през измама-
та, омразата и личностното 
съревнование, очаква зрите-

лите в премиерната сапунка 
По-красива от теб. Епизодите, 
наситени със страст, съспенс и 
чувство за хумор ще се излъчват 
всяка делнична вечер. Главните 
роли са поверени на младата 
актриса Джемре Байсел, позна-
та на зрителите от сериалите 
Лявата ми половина и Не пускай 
ръката ми, и секссимвола Бурак 
Челик (Сердар от Черна роза). 

Адолфо Себастиани, официалният двойник на 
легендата Адриано Челентано, за пръв път ще 
пее в България. Той ще изнесе трибют-концерт 
на великия италиански маестро в първа зала на 
НДК на 24 октомври. Повече от 5 десетилетия 
Челентано е една от най-ярките музикални звез-
ди в света. Звездата обаче не е изнасял концерти 
над 10 години, не се появява по телевизията, 
само понякога записва нови песни – често в дует 
с Мина, която също отдавна се е оттеглила от 
светлината на прожекторите. Себастиани не само 
невероятно прилича на Адриано по външен вид, 
но и по маниери и тембър на гласа. На сцена-

та той ще изпее любими хитове като Il ragazzo 
della via Gluck, Azzurro и Svalutationt. Самият 
Челентано, който присъствал на изпълненията 
на Себастиани, го е титулувал свой официален 
двойник, казвайки: “Сякаш сега сме двама”.

Холивудската звезда Мерил 
Стрийп обяви, че се разделя със 
съпруга си Дон Геймър, с когото 
беше женена 45 години. Отноше-
нията между тях се усложниха и те 
не живеят заедно от 6 години. 
Актрисата и скулпторът се женят през 
1978 г. и имат четири деца: Хенри (43), 
Мейми (40), Грейс (37) и Луиза (32), 
както и петима внуци. Последната 
им публична изява като двойка беше 

през 2018 г. на Оскарите. Само преди 
ден актрисата получи наградата Прин-
цесата на Астурия. По време на съби-
тието Стрийп изнесе реч за емпатията, 
която актьорите трябва да изпитват 
към персонажите, които играят и 
която трябва да се пренесе в реалния 
живот, особено на фона на жестоко-
стите, които се случват по света. Сред 
останалите наградени тази година бе 
и писателят Харуки Мураками.

>>СЛЕД 45 ГОДИНИ БРАК МЕРИЛ 
СЕ РАЗДЕЛИ С МЪЖА СИ

750 млн. души гледат 
турски сериали

ОФИЦИАЛНИЯТ ДВОЙНИК НА 
ЧЕЛЕНТАНО С КОНЦЕРТ В НДК

>>ИСПАНСКАТА 
ДРАМА С ГОЛЯ-
МАТА НАГРАДА 
НА СИНЕЛИБРИ

Испанската драма Една лю-
бов спечели голямата награда 
за майсторска литературна 
адаптация в конкурса за 
пълнометражен игрален филм 
на Синелибри. Фаворитът 
на журито бе обявен от 
неговия председател Уилям 
Болдуин. Режисьор е Изабел 
Койшет, а в главните роли са 
Лайа Коста, Ингрид Гарсия 
Йонсон и Уго Силва. История-
та се върти около  избягалата 
от стресиращия живот в града, 
30-годишна Нат, която живее 
в малкото селце Ла Ескапа, 
в най-дълбоката испанска 
провинция. В порутена селска 
къща, в компанията на без-
домно куче, младата жена ще 
се опита да върне живота си 
в релси. Тази година, за втори 
път, на Синелибри имаше 
конкурс за най-добър доку-
ментален филм. Наградата 
е за Анселм (2023) на Вим 
Вендерс, номиниран за 
наградата Златно око от ки-
нофестивала в Кан, за който 
писахме оттам.

Хитовата 
поредица 
По-красива 
от теб 
тръгва от 
25 октомври
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Азис мощно завладя купоните 
в Далечния Изток и стана хит на 
партитата на местните богаташи. 
Красавици от местния хайлайф по-
бързаха да качат в ТикТок кадри от 
азиатско-балкански купон. Мело-
дията е ясно разпознаваема и това 
е парчето Сен Тропе. Не е ясно 
какво точно е партито, но е видно, 
че е скъпарско, защото обстанов-
ката е повече от разкошна. Дамите, 
демонстриращи скъпи елегантни 
тоалети, се забавляват на макс под 

ритмите на фолк хита. Родните 
фенове  веднага коментираха 
този успех и затрупаха профила 
на дамите с куп коментари. „Ох-ох, 
браво!“, сподели почитател на пе-
веца, а друг демонстрира местния 
си патриотизъм с възклицанието 
“България над всичко!“. Всъщност 
парчето Сен Тропе се слуша по 
целия свят, преди години стана 
истински хит, както в Русия, така 
и по заведенията на Френската 
ривиера.

Националната финансова прокурату-
ра на Франция поиска условна присъда 
от 18 месеца затвор и глоба от 250 000 
евро за актрисата Изабел Аджани, коя-
то е подсъдима в нейно отсъствие за да-
нъчни измами и пране на пари. Аджани 
твърди, че е невинна. 68-годишната ак-
триса е обвинена, че е измамила данъч-
ните власти през 2013, 2016 и 2017 г. чрез 
два механизма. Аджани е укрила даре-
ние от сенегалски бизнесмен - кръстник 
на сина й, под прикритието на заем. Ак-
трисата е имала и фиктивно местожител-
ство в Португалия, което й е позволило 
да укрие данък върху доходите. Очаква 
се адвокатите на актрисата да обжал-
ват. Аджани, единствената, печелила пет 
пъти награда Сезар за най-добра актри-
са, дебютира в театъра, преди да бележи 

киноекрана със своите героини от фил-
ми като Историята на Адел Ю. на Фран-
соа Трюфо и Кралица Марго на Патрис 
Шеро.

>>БОГАТИ АЗИАТКИ ЛУДНАХА ПО АЗИС

Изабел Аджани е заплашена от 18 месеца затвор

Освен като пред-
седател на между-
народното жури на 
кинолитературния 
фестивал Синелибри, 

американският актьор 
Уилям Болдуин прис-
тигна в България, за да 
снима новия филм на 
режисьора и продуцен-
та Анди Делиана - Май-
ка ми е космонавт. По 
продукцията работи 
още и кастинг режи-
сьорът Бруно Розато. 
В лентата Болдуин ще 
изиграе бащата на пе-
вицата Брук Уичърт. 
Това е неин дебют в ки-

ното. Филмът разказва 
какъв е бил животът 
преди 1990-а в Източна 
Европа и сътресения-
та, които се случват в 
бившите социалистиче-
ски страни. „Снимахме 
в Тирана и в Ню Йорк, 
а сега вече и в София. 
Филмът е интересно 
политическо парче - 
не е прекалено тежък 
като сюжет, но раз-
казва за изпитанията 
по време на комунизма 
и за това какво биха 
направили хората, за 
да избягат от него“, 
сподели Болдуин. Той ко-

ментира и инцидента с 
брат си Алек на снимач-
ната площадка на фил-
ма Ръжда. „Това е много 
тъжна, трагична и зло-
получна ситуация. Има 
инцидент, безспорно. 
Оръжията на снимачна-
та площадка не са от-
говорност на актьора. 
Има цяла група от хора 
– първи асистент-ре-
жисьор, координатор на 
каскадите, реквизитор, 
оръжеен експерт, който 
е най-важният човек. 
Всичко преминава през 
много хора“, заяви ак-
тьора.

Уилям Болдуин 
снима у нас Майка 

ми е космонавт

Британската попзвезда Ед Шийрън ще изне-
се концерт на националния стадион Васил 
Левски на 31 август 2024 г. Концертът в 
София е част от европейската му обиколка. 
Планирани са дати в Белград, Загреб, Буда-
пеща, Гданск и други европейски градове. 
През тази година Шийрън издаде два нови 
албума. И двата достигнаха номер 1 в класа-
циите. Неотдавна завърши и американското 
му турне. През 2022 г. британският артист 
продаде над 3 млн. билета в Европа 
за турнето си The Mathematics Tour по 
данни на Билборд. Това беше и рекорд 
за миналата година. Постъпленията от 
концертите му през 2022 г. се оценяват 
на $246 млн. Той оглави класацията по 
най-много приходи от концерти и през 
2018 и 2019 г. с The Divide Tour.

>>ЕД ШИЙРЪН ИДВА В 
БЪЛГАРИЯ
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Водолей
Днес ще бъдете 
емоционални и ре-
акциите Ви ще бъдат 
доста пресилени. 
Тъй като тонусът няма да 
бъде особено добър и може 
да се почувствате леко умо-
рени, отделете повече време 
за почивка и за спокойни 
занимания.

Козирог
Днес ще имате време 
да анализирате на 
спокойствие съби-
тията от последните 
дни и да внесете ред във 
всекидневието си. Мислите 
на много от вас ще са заети 
с финансирането на някакво 
начинание – бъдете спокойни 
и уверени в себе си, събитията 
ще се развиват във ваша полза.

Стрелец

Днес ще сте 
особено чувстви-
телни към всякакви 
прояви на неспра-
ведливо отношение и нищо 
чудно да покажете страна от 
характера си, която хората 
не са свикнали да виждат. 
Много от вас ще действат 
импулсивно – когато Ви пре-
дизвикат, няма да има време 
да мислите много-много.

Скорпион

Днес вероятно ще 
изпитвате потреб-
ност да поговорите 
с приятел, за да 
си кажете какво Ви вълнува. 
Дори да сте ядосани, ще Ви 
олекне, ако споделите това, а 
нищо чудно да погледнете на 
ситуацията от различен ъгъл.

Везни

Днес няма да 
позволявате на 
никого да ви казва 
какво да правите. Дори да 
не се възпротивите, ще си 
замълчите и пак ще извър-
шите онова, което смятате за 
правилно. Вашата способ-
ност да предвиждате бъдещи 
промени ще ви помогне да 
разтълкувате събитията на 
деня.

Дева

Днес едва ли 
ще се радвате 
на душевното 
спокойствие, от 
което имате нужда. И все пак, 
бихте могли да се пощадите 
поне малко, ако не обръщате 
внимание на всяко несъвър-
шенство в света край вас и 
отправите поглед навътре 
към себе си.

Лъв

Днес едва ли ще си 
замълчите, дори и 
на някого да не се 
хареса това, което ще 
кажете. Макар че вероят-
но сте прави за себе си, 
опитайте се да бъдете малко 
по-деликатни и дипломатич-
ни – така има шанс щетите да 
не бъдат големи.

Рак

Ако днес се чувст-
вате напрегнати 
или нещо ви идва 
в повече, може би 
това е знак, че, макар и да не 
е лесно, трябва да направите 
някаква промяна в себе си, в 
нагласата си към определен 
човек или към външните 
обстоятелства.

Близнаци
Днес по-добре си 
осигурете някакви 
забавления – в 
противен случай 
е възможно да се отегчите и 
да се изнервите. Денят не е 
подходящ за работа – дори 
да се захванете с нещо, едва 
ли ще ви спори особено.

Телец
Днес неяснотите и 
пречките не бива 
да ви притесняват – 
дори и да се появят, 
следвайте посоката, по която 
сте поели и се концентри-
райте върху постигането на 
собствените си цели. Имате 
енергия за действие.

Риби
Днес са възможни 
всякакви изненади, 
така че по-добре се 
оставете на случва-
щото се и не се опитвайте да 
правите каквото и да било, за 
да държите нещата под кон-
трол. Денят е подходящ да се 
освободите от старото.

времето

София 

Овен
Днес у вас може да 
се появи усеща-
нето, че някой не 
ви разбира или се 
опитва да ви ограничава. Ще 
изпитвате силно желание 
да бъдете себе си и няма да 
надявате маска, за да изглеж-
дате по-симпатични в очите 
на околните.

19 МИНУТИ 
СОФИЯ - 
ПЪРВИЯТ 
БЕЗПЛАТЕН 
ВСЕКИДНЕВНИК 
В БЪЛГАРИЯ

min: 13о  max: 25о

Перник 
Пловдив 

min: 13о max: 28о

Варна 

min:  16о max: 28о

Русе 

min: 11о max: 28о

Сандански 

min: 11о max: 25о

В София ще бъде слънчево. Мини-
малната температура ще бъде 13°, а 
максималната 25°.

Във Варна ще бъде слънчево. Мини-
малната температура ще бъде 16°, а 
максималната 28°.

В Перник ще бъде слънчево. Мини-
малната температура ще бъде 12°, а 
максималната 25°.

В Пловдив ще бъде слънчево. Мини-
малната температура ще бъде 13°, а 
максималната 28°.

Бургас 

Кърджали 

min: 11о max: 27о

В Бургас ще има променлива облач-
ност. Минималната температура ще 
бъде 15°, а максималната 25°.

Видин 

min: 11о max: 28о

Велико Търново 

min: 12о max: 28о

Скорпионите днес ще 
бъдат емоционални. 

При Стрелците 
денят не е подходящ 

за работа. Водолеите 
днес ще бъдат 

чувствителни.

min: 15о max: 25о

min: 12о  max: 25о

Днес над страната 
ще бъде слънчево. 
Минималната тем-
пература ще бъде 
12°, а максимална-
та 28°.

Излиза от 01.09.2008 г.

Со фия 1000, 

ул. Три уши, № 6Б, ет. 3

тел. 826 88 15;  927 34 46; 

826 56 25;   

e-mail: offi  ce@19min.bg

Изданието използва снимки от 

БГНЕС, БТА, архив СЛАВА

ПЕЧАТ: 

ОСНОВАТЕЛИ: 

БОРИС АНГЕЛОВ

АТАНАС АРНАУДОВ

ДИРЕКТОР РЕКЛАМА: 

0878 225 395

reklama@19min.bg

Издателят не носи отговорност 
за съдържанието на 
публикуваните в изданието 
цитати и рекламни материали.

11www.19min.bgБИЗНЕС
НОВИНИ

НАД 3 МЛРД.ЛВ. ЩЕ БЪДАТ ДАНЪЦИТЕ, КОИТО ЩЕ БЪ-
ДАТ СЪБРАНИ ПОД ЗАЛОЖЕНИТЕ В БЮДЖЕТА НА АСЕН 
ВАСИЛЕВ, ЗАЯВИ ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НА АИКБ ВАСИЛ 
ВЕЛЕВ. СПОРЕД НЕГО КОМПЕНСАЦИЯТА ЩЕ БЪДЕ ОТ 
НЕНАПРАВЕНИ КАПИТАЛОВИ РАЗХОДИ. ПРЕД БЪЛГА-
РИЯ ОН ЕЪР ТОЙ ДОБАВИ, ЧЕ ЩЕ ИМАМЕ ИСТОРИЧЕ-
СКО ДЪНО НА ИНВЕСТИЦИИТЕ ЗА ЦЕЛИЯ 34-ГОДИШЕН 
ПРЕХОД КАТО ПРОЦЕНТ ОТ БВП. ТАЗИ ГОДИНА СА 17% 
СРЕЩУ 36% ИЛИ НАД ДВА ПЪТИ ПОВЕЧЕ ВЪВ ВЪРХОВИ-
ТЕ ЗА ИКОНОМИКАТА ГОДИНИ.

ОСВЕН МЛЯКОТО, И БРАШНОТО У НАС СЕ ОКАЗВА, НА-
ПЪЛНО СЕНЗАЦИОННО, НАЙ-СКЪПОТО В ЦЕЛИЯ ЕС, СОЧИ 
ЕВРОСТАТИСТИКАТА. НАПОМНЯМЕ, ЧЕ ЗЪРНОТО У НАС СЕ 
СУБСИДИРА. А ТАЗИ ГОДИНА ДЕЙСТВА И НУЛЕВ ПРОЦЕНТ 
ДДС ВЪРХУ БРАШНОТО, ОТ КОЕТО ТО БИ СЛЕДВАЛО ДА 
ПОЕВТИНЕЕ С 20 НА СТО. НО НЕ БИ. БРАШНОТО НЕ САМО, 
ЧЕ НЕ ЕВТИНЕЕ, НО И ПОСКЪПВА. А ФИНАНСОВИЯТ 
МИНИСТЪР АСЕН ВАСИЛЕВ УДЪЛЖАВА В БЮДЖЕТА 2024 
0% ДДС ЗА ЗЪРНАРИТЕ, КОИТО ГО ПРОИЗВЕЖДАТ, И ПРЕЗ 
СЛЕДВАЩАТА ГОДИНА, ОТ КОЕТО ХАЗНАТА ЩЕ ИЗГУБИ 
ПОНЕ 360 000 000 ЛВ. ИЛИ БЮДЖЕТИТЕ ЗА КУЛТУРА И 
ТУРИЗЪМ НА ДЪРЖАВАТА, ВЗЕТИ ЗАЕДНО.

>>3 МЛРД. ЛВ. ПО-МАЛКО ДАНЪЦИ 
СЪБИРА МИНФИН, КОМПЕНСИРА 
С ИСТОРИЧЕСКО ДЪНО НА 
ИНВЕСТИЦИОННИТЕ РАЗХОДИ ЗА 34 Г.

>>БРАШНОТО НИ Е НАЙ-СКЪПО В 
ЕС, ВЪПРЕКИ 0% ДДС

О
т сигурни източ-
ници в Минис-
терството на 
икономиката и 

индустрията научихме, че 
за по-малко от два месеца, 
откакто поеха еднолично 
управление на държавната 
Национална компания ин-
дустриални зони ЕАД, ни-
кому неизвестният финан-
сист Константин Палавеев 
и Андреана Премянова, из-
вестна основно с фамилия-
та си (дъщеря на Красимир 
Премянов), проведоха ма-
щабна чистка в състава на 
компанията.

Служители, повечето от 
които с многогодишен опит 
в дружеството, се оказаха 
ненужни за новото ръко-
водство и бяха изхвърлени 
на улицата без никакви мо-
тиви. Подобна чистка не е 
имало от неговото създа-
ване през далечната 2009-а 
година.

По медиите четем за нова 
стратегия за развитието 
на индустриалните паркове 
в България и реформиране-
то на съществуващите, но 
не разбираме с какво точ-
но могат да допринесат за 
това Константин Палаве-
ев – финансист, без ника-
къв ръководен опит, и г-жа 
Премянова – адвокат, ни-
кога незасичан в съдебна 
зала.

Никому неизвестният г-н 
Палавеев е натоварен със 
задачата да развива и уп-
равлява съществуващите 
зони и паркове в портфо-
лиото на ,Национална ком-
пания индустриални зони. 
Когато заема поста изпъл-

нителен директор, същият 
е представен като "финан-
сист с богат опит в сфера-
та на инвестициите, фи-
нансите и управлението на 
активи”.  В управлението 
на дружеството активно 
участие взема и г-жа Андре-
ана Премянова – известна 
основно с това, че е дъщеря 
на баща си и с неуспешния 
си опит за политическа 
кариера като кандидат за 
депутат от БСП в Бургас.

От бърза справка в сай-
та на Национална компа-
ния индустриални зони 
ЕАД се разбира, че уп-
равленският тандем в 
компанията се занимава 
основно с рязане на лен-

тички и обикаляне по съ-
бития.

Анонсираната като топ 
приоритет на държава-
та и държавните индус-
триални зони – Икономи-
ческа зона Доброславци 
също тръгна с фалстарт. 
Справка в Търговския ре-
гистър показа, че новото 
ръководство на зоните е 
изпитало сериозни труд-
ности по учредяването на 
новото дружество. Вече 
може да се похвали с пър-
вия отказ по партидата 
на НКИЗ.

Предполагаме, че зони-
те разполагат с правен 
отдел, но въпреки това 
банална дейност като  

учредяване на дружество е 
възложена на адвокат.

Досегашните действия 
на ръководството оста-
вят съмнение за дълбока 
некомпетентност и лип-
са на управленски опит, 
въпреки широко реклами-
раните от министъра на 
ПП цели и задачи за изпъл-
нение.

Пожелаваме им успех и 
се надяваме г-н Палавеев 
и г-жа Премянова да не се 
превърнат в ликвидатори 
на печелившите индустри-
ални зони, от които Ас. Ва-
силев силово прибра 60М лв. 
в бюджета, вместо да ги 
инвестира държавата в об-
новяването им.

Финансист и щерката на 
Премянов с мащабна чистка 
в държавна компания
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Волейболната акаде-
мия Стойчев - Казийски 
(ВАСК) подписа договор 
за сътрудничество с 
италианския Рана (Ве-
рона) и австрийския ТСВ 
(Хартберг). Трите клуба 
организират съвместен 
проект, благодарение на 
който най-талантли-
вите състезатели от 
българската школа ще 
могат да продължат 
пътя си в Италия и Ав-
стрия. Трите клуба ще 
организират съвместни 
тренировъчни лагери, 

турнири, като ще има 
и обмен на треньори. 
Академията беше ос-
нована от Радостин 
Стойчев и Матей Ка-
зийски през 2015 г., а в 
последните два сезона 
клубът има и мъжки 
отбор, който е изгра-
ден изцяло от състеза-
тели от школата.

"Отваря се нова 
страница в истори-
ята на академията 
ни и сега вече можем 
да дадем на децата 
много повече - най-ве-

че възможността да 
играят и тренират 
на най-високо ниво. 
Тези от тях, които са 
вложили много труд, 
енергия и страст, ще 
получат заслужена на-
града за усилията си и 
ще продължат своето 
развитие във волей-
бола", заяви Стойчев, 
който от 2019 г. е 
треньор на Верона. 
През миналия сезон 
тимът завърши на 
пето място в редов-
ния сезон на итали-

анската лига. ТСВ 
(Хартберг) пък беше 
втори в редовния се-
зон в Австрия.

"Убеден съм, че това 
е огромна възможност 
и нейният потенциал 
ще бъде използван из-
цяло. Тя ще създаде 
нови перспективи за 

талантливи волейболи-
сти от три държави 
и ще бъде от голяма 
полза за спорта", спо-
дели координаторът 
на проекта Готфрид 
Рат-Зоберниг, който е 
бивш директор на Ав-
стрийската волейбол-
на федерация.

Ислам Махачев записа 
най-важната победа в 
кариерата си. Наследни-
кът на Хабиб Нурмаго-
медов в лека категория 
на UFC срази шампиона 
в по-ниската дивизия 
Александър Волканов-
ски с ТКО в първия рунд. 
Това бе втори успех за 
спортиста от Махачка-
ла над шампиона при 
66-килгорамовите. 
Махачев започна да преси-
ра съперника си веднага 

след първия гонг. Двамата 
бойци опипваха почвата 
и се опитваха да намерят 
правилната дистанция с 
ритници и прави удари. 
След изиграването на 
първата минута Махачев се 
опита да пренсе битката на 
земя, но шампионът в по-
ниската категория защити 
и дори притисна Ислам 
към клетката. Дагестанецът 
разчиташе на муай тай 
клинч, за да вкара няколко 
удара с коляно и след това 

да се отдели от съперника 
си. Махачев атакува с 
тежък хай кик в главата 
на Волкановски. Кикът 
попадна в гарда на 35-го-
дишният боец, но бе 
прекалено мощен и до-
веде до края на двубоя. 
Ислам се нахвърли върху 
Волкановски и го засипа 
с удари, което доведе до 
намесата на рефера.
"Имам страхотен отбор. 
Винаги ме карат да тренирам 
здраво. Затова се случи тази 
победа. Показах няколко 
лоукика и ритници в тялото, а 
след това го ритнах в главата. 
Това тренирахме за мача с 
Оливейра и не променихме 
нищо за Волкановски. Искам 
да благодаря на Алекс, той 
е истински шампион", каза 
31-годишният властелин на 
UFC след битката. А след това 
допълни, че чака следващия си 
съперник от Дейна Уайт.

>>МАХАЧЕВ СЕ СПРАВИ С ВОЛКАНОВСКИ 
САМО ЗА ЕДИН РУНД

Отборите на Челси и Ар-
сенал завършиха наравно 
2:2 в едно от дербитата на 
9-ия кръг в английската 
Висша лига. Този резултат 
със сигурност оставя по-
голямо разочарование у 
домакините, които имаха 
преднина от два гола, но 
допуснаха изравняване 
в заключителната част на 
срещата.
Всичко започна по мечтан 
начин за играчите на Ма-
урисио Почетино, които 
поведоха още в началото 
на мача, когато Коул 
Палмър реализира дузпа, 
отсъдена за игра с ръка 
на Уилям Салиба. Секунди 
след началото на второто 
полувреме пък Михайло 

Мудрик удвои аванса на 
Челси с едно леко куриоз-
но изпълнение, при което 
украинецът всъщност 
опита да центрира, но топ-
ката влезе във вратата.
Арсенал все пак върна 
надеждите си за нещо от 
този мач в 77-ата минута, 
когато стражът на дома-
кините Роберт Санчес 
сбърка фатално при опита 
си изчистване, а от това 
се възползва Деклан Райс, 
който с удар от движение 
прониза опразнената 
врата. Малко по-късно ар-
тилеристите стигнаха и до 
2:2, като този път голмай-
стор бе Леандро Тросар, 
който оформи крайния 
резултат.

Академия 
Стойчев - Казийски 
ще си сътрудничи 
с клубове от 
Италия и Австрия

Челси и Арсенал не се победиха 
в лондонското дерби

Национален стадион  
Васил Левски, зала 7-Б,  

тел. 0879 298 640, 
0883 375 650

кв. Гео Милев,  
ул. Климент Денчев  

(Спортен к-с Младост)
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БНТ
05.40 Телепазарен прозорец
05.55 Денят започва сутрешен блок с 

Христина Христова и Симеон 
Иванов

09.20 100% будни сутрешно токшоу 
с Надежда Иванова и Стефан 
А. Щерев

11.00 Култура.БГ предаване за култура 
с Димитър Стоянович

12.00 По света и у нас
12.25 Новини на турски език
12.35 Малки истории
12.45 Телепазарен прозорец
13.00 Последният печели забавно-

познавателно семейно куиз 
шоу/п/

14.00 Телепазарен прозорец
14.15 Вечните тайни анимационен 

филм
14.45 Пакостникът Чорапчо анима-

ционен филм
15.00 Анн с двойно „Н“ 3 тв филм /8 

епизод/
15.45 Телепазарен прозорец
16.00 Бързо, лесно, вкусно
16.30 Светът и ние
17.00 Местни избори 2023: Диспути
18.00 По света и у нас
18.30 Още от деня коментарно 

предаване
19.00 Последният печели забавно-

познавателно семейно куиз 
шоу

20.00 По света и у нас
20.30 Местни избори 2023
20.50 Спортни новини
21.00 История.bg
22.00 Любов в окови тв филм /9 

епизод/
23.00 По света и у нас
23.25 Повратна точка тв филм /4 

епизод/ (16)
00.20 Светът и ние /п/
00.50 100% будни сутрешно токшоу с 

Надежда Иванова и Стефан А. 
Щерев /п/

02.25 Култура.БГ предаване за култура 
с Димитър Стоянович /п/

03.25 Анн с двойно „Н“ 3 тв филм /8 
епизод/п/

04.10 Арена спорт /п/
04.55 Зала на славата: Петър Лесов /п/

bTV
05.20 „Лице в лице“ - публицистично 

предаване с водеща Цветанка 
Ризова /п./

06.00 „Тази сутрин“ - информационно 
предаване с водещи Златимир 
Йочев и Мария Цънцарова

09.30 „Преди обед“ - токшоу с водещи 
Десислава Стоянова и Петър 
Дочев

12.00 bTV Новините - обедна емисия
12.30 „Комиците и приятели“ - коме-

дийно шоу
13.30 „Стани богат“ - телевизионна 

игра с водещ Михаил Билалов 
/п./

14.30 „Скъпи наследници“ - сериал
15.30 „Почукай на вратата ми“ - 

сериал
17.00 bTV Новините
17.20 „Лице в лице“ - публицистично 

предаване с водеща Цветанка 
Ризова

18.00 „Стани богат“ - телевизионна 
игра с водещ Михаил Билалов

19.00 bTV Новините - централна 
емисия

20.00 „Фермата: Нишката на живота“ - 
риалити, с.9

23.00 bTV Новините - късна емисия
23.35 „Добрият доктор“ - сериал, 

с.4, еп.14
00.25 „Като на кино“ - предаване 

за кино
00.35 „Столичани в повече“ - сериал, 

с.11, еп.1
01.40 „Марлон“ - сериал, с.2, еп.4
02.10 bTV Новините /п./
02.50 „Преди обед“ - токшоу с водещи 

Десислава Стоянова и Петър 
Дочев /п./

04.45 „Светът на здравето“ - здравно 
предаване с водеща д-р 
Неделя Щонова /п./

NOVA
05.20 „Пресечна точка“ - публици-

стично шоу /п/
06.00 „Здравей, България“ - сутрешен 

блок
09.30 „На кафе“ - предаване на NOVA
12.00 Новините на NOVA
12.30 „Наследство“ (премиера) - 

сериен филм
13.30 „Свободна да избира“ (премие-

ра) - сериал
15.00 „Не ме оставяй“ (премиера) - 

сериен филм
16.00 Новините на NOVA
16.10 „Пресечна точка“ - публици-

стично шоу
17.00 „Семейни войни“ (нов сезон) - 

телевизионна игра
18.00 „Сделка или не“ (премиера) - 

телевизионна игра
19.00 Новините на NOVA - централна 

емисия
20.00 „Игри на волята: България“ 

(премиера) - риалити, сезон 5
23.00 Новините на NOVA
23.30 „Военни престъпления“ - 

сериал, сезон 13
00.30 „Престъпни намерения“ - 

сериал, сезон 13
01.20 „Пожарникарите от Чикаго“ - 

сериал, сезон 11
02.00 „Дъщерята на посланика“ - 

сериен филм
03.40 „Ти разкажи, Черно море“ - 

сериен филм

Diema
06.45 „Черният списък“ - сериал, 

сезон 8 /п/
07.45 „Кобра 11: Обади се!“ - сериал, 

сезон 23 /п/
08.45 „Комисар Рекс“ - сериал, сезон 

14 /п/
10.00 „Комисар Рекс“ - сериал, сезон 

15 /п/
11.00 „Магнум“ - сериал, сезон 4, 2 

епизода /п/
13.00 „Кобра 11: Обади се!“ - сериал, 

сезон 23
14.00 „Комисар Рекс“ - сериал, сезон 

15, 2 епизода
16.00 „Престъпни намерения“ - 

сериал, сезон 1
17.00 „Още 48 часа“ - криминален, 

мистери с уч. на Еди Мърфи, 
Ник Нолти, Брайън Джеймс 
и др. /п/

19.00 „Черният списък“ - сериал, 
сезон 8

20.00 „Синя кръв“ - сериал, сезон 1
21.00 „ФБР“ - сериал, сезон 1
22.00 „Похитителите на изчезналия 

кивот“ - приключенски, екшън 
с уч. на Харисън Форд, Пол 
Фрийман, Роналд Лейси и др.

00.30 „Рей Донован“ - сериал, сезон 1
01.30 „Слуга на народа“ - сериал, 

сезон 2
02.00 Еротичен телепазар

KinoNova
06.30 „Ню Амстердам“ - сериал, сезон 

2, 2 епизода
08.20 „Ако Бийл стрийт можеше да 

говори“ - романтика с уч. на 
Кики Лейн, Стивън Джеймс, 
Реджина Кинг и др. /п/

11.00 „Нужни са двама“ - романтика, 
комедия, семеен с уч. на Кърсти 
Али, Стив Гутенберг, Мери-Кейт 
Олсен и др. /п/

13.00 „Двете страни на чудесата“ - 
фентъзи, приключенски, драма 
с уч. на Анджелина Джоли, 
Дейвид Ойелоуо, Гугу Мбата-Роу 
и др. /п/

15.00 „Гангстери на терена“ - кримина-
лен, драма, биографичен с уч. 
на Дуейн Джонсън, Кевин Дън, 
Екзибит и др. /п/

17.30 „Шпионинът, който ме обичаше“ 
- екшън, приключенски, трилър 
с уч. на Роджър Мур, Барбара 
Бах, Ричард Кил и др. /п/

20.00 „От местопрестъплението“ - 
сериал, сезон 9

21.00 „Орлово окo“ - трилър, крими-
нален, екшън с уч. на Росарио 
Доусън, Били Боб Торнтън, 
Майкъл Чиклис и др.

23.30 „От местопрестъплението“ - 
сериал, сезон 9 /п/

00.30 „Гепи и бегай“ - екшън, комедия, 
приключенски с уч. на Дакс 
Шепърд, Кристен Бел, Брадли 
Купър и др.

FOX
05.15 Светкавицата, еп. 18
06.00 Киберсигурност, еп. 5 Comedy 

2020
06.20 Кости, еп. 17 Drama 2006
07.10 Кости, еп. 18 Drama 2006
08.00 Черният списък, еп. 10 Drama 

2016
08.55 Закрилникът, еп. 8 Action 2020
09.50 Военни престъпления: Хавай, еп. 

4 Drama 2021
10.45 Военни престъпления: Хавай, еп. 

5 Drama 2021
11.40 Последният Бойскаут Action 1991
13.45 911, еп. 2 Drama 2021
14.35 Семейство Симпсън, еп. 19 

Comedy 2021
14.55 Семейство Симпсън, еп. 22 

Comedy 2021
15.20 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 18 Drama 2008
16.15 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 19 Drama 2008
17.10 Черният списък, еп. 11 Drama 

2016
18.05 Кости, еп. 19 Drama 2006
19.00 Кости, еп. 20 Drama 2006
20.00 Закрилникът, еп. 9 Action 2020
21.00 Мъртва точка, еп. 4 Drama 2020
22.00 Внимание: Отдел „Издирване“, 

еп. 03 Drama 2023
22.55 911, еп. 4 Drama 2021
23.50 Семейство Симпсън, еп. 20 

Comedy 2021
00.15 Семейство Симпсън, еп. 21 

Comedy 2021
00.45 Военни престъпления: Хавай, еп. 

4 Drama 2021
01.30 Военни престъпления: Хавай, еп. 

5 Drama 2021
02.15 Шекспир и Хатауей: Частни 

детективи, еп. 3 Drama 2021
03.10 Шекспир и Хатауей: Частни 

детективи, еп. 4 Drama 2021
04.00 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 18 Drama 2008
04.45 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 19 Drama 2008

bTV Cinema
06.00 „Костюмари“ - сериал /п./
08.15 „Един дъждовен ден в Ню Йорк“ 

- комедия, романтичен (САЩ, 
2019 г.), режисьор: Уди Алън, 
в ролите: Ел Фанинг, Тимъти 
Шаламей, Селена Гомес, Джуд 
Лоу, Диего Луна, Лив Шрайбър, 

Кели Рорбак, Аналий Ашфорд, 
Ребека Хол, Чери Джоунс, Суки 
Уотърхаус, Наташа Романова 
и др.

10.15 „Костюмари“ - сериал, с.8, 
еп.15, 16

12.30 „Без име“ - екшън, психотрилър, 
драма (Великобритания, Герма-
ния, Франция, Канада, Япония, 
САЩ, 2011 г.), режисьор: 
Жауме Колет-Сера, в ролите: 
Лиъм Нийсън, Даян Кругър, 
Дженюъри Джоунс, Ейдън Куин, 
Бруно Ганц, Франк Лангела, 
Себастиан Кох, Мидо Хамада, 
Карл Маркович и др.

14.45 „Долината на любовта“ - роман-
тичен, комедия (Канада, 2021 
г.), режисьор: Робърт Либерман, 
в ролите: Ерин Кейхил, Маркъс 
Роснър, Колийн Уийлър, Брент 
Стейт и др.

16.30 „Маями Вайс“ - екшън, крими-
нален (САЩ, 2006 г.), режисьор: 
Майкъл Ман, в ролите: Джейми 
Фокс, Колин Фарел, Гонг Ли, 
Джон Ортиз, Джъстин Дероу, 
Кирън Хайндс, Наоми Харис 
и др.

19.00 „Красив, богат и опасен“ - три-
лър (САЩ, 2020 г.), режисьор: 
Дани Бюдей, в ролите: Рене 
Андерсън, Джон Бридел, 
Алана Фоули, Роуз Хан, Джеймс 
Хайд и др.

20.50 „Като на кино“ - предаване 
за кино

21.00 ПРЕМИЕРА: „Детектив Найт 3: 
Независимост“ - екшън, кри-
минален, трилър (САЩ, 2023 
г.), режисьор: Едуард Дрейк, в 
ролите: Брус Уилис, Джак Кил-
мър, Локлин Мънро, Джими 
Жан-Луис, Майкъл Спаркс, Скот 
Каргъл, Уилоу Шийлдс, Тимъти 
Мърфи и др. [14+]

23.00 „Аванпостът“ - военен, екшън, 
исторически (САЩ, 2019 г.), 
режисьор: Род Лури, в ролите: 
Скот Истууд, Калеб Ландри Джо-
унс, Орландо Блум, Джак Кеси, 
Майло Гибсън, Александър 
Алексиев и др. [14+]

01.30 „Костюмари“ - сериал /п./
03.30 „Заличено момче“ - биогра-

фичен, драма (САЩ, Китай, 
Австралия, 2018 г.), режисьор: 
Джоуел Еджъртън, в ролите: 
Лукас Хеджис, Никол Кидман, 
Ръсел Кроу, Джоуел Еджъртън, 
Мадлин Клайн, Виктор Маккей, 
Гзавие Долан и др.

Bulgaria On Air
05:30 Операция История: Тяхната 

история – предаване с Росен 
Петров /п./

06:00 Историите ON AIR с Миглена 
Георгиева /п./ 

06:30 Йога – Сутрешна практика 
по йога

07:00 България сутрин - важните неща 
рано сутрин с Мария Константи-
нова и Виктор Дремсизов

09:00 Запознай се с животните - док.
филм

09:30 Телепазарен прозорец
09:45 Директно - актуално ток шоу с 

Димитър Абрашев /п./
10:15 Телепазарен прозорец
10:30 Операция История – предаване с 

Росен Петров /п./
11:30 Телепазарен прозорец
11:45 В добра форма - док.филм
12:15 Телепазарен прозорец
12:30 Двойнствен живот – сериал, 

драма /п./
13:30 Новините ON AIR
14:00 Телепазарен прозорец
14:15 Авиошоу с Александър Богояв-

ленски /п./
14:45 Колела /п./
15:15 Телепазарен прозорец
15:30 Новините ON AIR

15:45 Телепазарен прозорец
16:00 Check In - док. Филм
16:25 Питай доктора – док.филм
16:50 Брюксел 1 – предаване за 

българските теми в европей-
ския дневен ред с Милена 
Милотинова /п./

17:50 Директно - актуално ток шоу с 
Димитър Абрашев

18:30 Новините ON AIR
19:00 Денят ON AIR - новините с 

коментар с Ганиела Ангелова
20:00 Ин%лацията: уравнения и 

решения“, първа част, „Парични 
и бюджетни политики и отра-
жението им върху банковия 
бизнес“

21:30 Новините ON AIR
22:00 Опорни хора – изповедите на 

значимите за обществото пред 
Ганиела Ангелова /п./

23:00 Денят ON AIR - новините с ко-
ментар с Ганиела Ангелова /п./

00:00 Новините ON AIR /п./
00:30 Директно - актуално ток шоу с 

Димитър Абрашев /п./
01:00 Новините ON AIR /п./
01:30 Денят ON AIR - новините с ко-

ментар с Ганиела Ангелова /п./
02:30 Новините ON AIR /п./
03:00 България сутрин - важните неща 

рано сутрин с Мария Константи-
нова и Виктор Дремсизов /п./

04:30 Авиошоу с Александър Богояв-
ленски /п./

05:00 Новините ON AIR /п./ 
05:30 Колела /п./
06:00 Историите ON AIR с Миглена 

Георгиева /п./

Bloomberg TV
07:00 Бизнес старт – сутрешен блок 

с Роселина Петкова и Христо 
Николов /п/

08:00 Бизнесът на Азия - док. пореди-
ца на Bloomberg

09:00 Цитати на деня
09:30 Бизнес старт – сутрешен блок 

с Роселина Петкова и Христо 
Николов

10:30 Цитати на деня
11:00 Водещите новини
11:05 Светът е бизнес с Ивайло 

Лаков /п./
11:35 Цитати на деня
12:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова
14:00 Голият бранд - док. филм на 

Bloomberg
14:30 ИмоТиТе с Христо Николов /п./
15:00 Водещите новини
15:05 Бизнес старт – сутрешен блок 

с Роселина Петкова и Христо 
Николов /п./

16:00 Водещите новини 
16:05 Предприемачи - док. поредица 

на Bloomberg
17:00 Водещите новини
17:05 Футуризъм – коментарно преда-

ване с Антон Груев /п/
17:30 Цитати на деня
18:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/п./
20:00 Цитати на деня
20:30 Светът е бизнес с Ивайло Лаков
21:00 Made In Green с Роселина Петкова
21:30 Цитати на деня
22:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова /п./
00:00 Бизнес старт – сутрешен блок 

с Роселина Петкова и Христо 
Николов /п./

01:00 Светът е бизнес с Ивайло 
Лаков /п/

01:30 Цитати на деня /п./ 
02:00 Клуб Investor с Ивайло Лаков/п./
03:00 Бизнес старт – сутрешен блок 

с Роселина Петкова и Христо 
Николов /п./

04:00 В развитие – с Вероника 
Денизова /п./

06:00 Цитати на деня /п./
06:30 Светът е бизнес с Ивайло 

Лаков /п/

ТВ ПРОГРАМАМАЛКИ 
ОБЯВИ
РАЗНИ

Професионални шевни машини 
/facebook/
Ремонт и продажба на шевни 
машини. Посещение и на място. 
тел. 0899 900 158

------
Транспортни услуги - 
преместване на дома и офиса, 
превоз на всякакви товари   
тел. 0899 900 158

www.19min.bg
show@19min.bg
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НОВИНИ

лесно умерено трудно
>>СУДОКУ

НАЙ-СВОБОДНИЯТ ВСЕКИДНЕВНИК В БЪЛГАРИЯ

По света, ако изпиеш 4 
бири с вечерята - значи си 
алкохолик ! В България, ако 
изпиеш четири бири с ве-
черята - значи си с колата.

:)   :P   :D
Съдията:
- Вие ли откраднахте преди 
една седмица буре с ракия?
- Да.
- Полицията е намерила 
у вас празно буре. Къде е 
ракията?
- Изпих я.
- Не може да ме убедите, че 
за една седмица сте изпили 
цяло буре с ракия!
- Изпих половината.

- А другата половина къде 
е?
- Продадох я.
- Парите къде са?
- Изпих ги...

:)   :P   :D
- Докторе, чувам вътрешни 
гласове, не знам какво да 
правя!?
- Винаги прави това, което 
казват гласовете в главата 
на жена Ви!

:)   :P   :D
На закуска:
- Мамоо, хлябът е зеленя-
сал!
- Спокойно. Дай го на сес-
тра ти, тя е веган.

Бате Гошо:
В ТРЪПКА ТРЪПНЕ ОБЩЕСТВОТО -

ПАК СМЕ В ИЗБОРНОТО ТОТО.

ИЗБИРАТЕЛНАТА УРНА 

СЕ НАГРЯВА КАТО ФУРНА.

И КОГОТО ИЗБЕРЕМ,

НЕГО ЩЕ ДА ОПЕЧЕМ,

ЗА ДА ИМАМЕ НАВРЕД

ПЕЧЕН И ПОЛЕЗЕН КМЕТ. 

ТУК СЕГА ЩЕ ДА ИЗЛОЖИМ

ГЛАВНИТЕ КАНДИДАТУРИ,

ИЗБИРАТЕЛЯТ ДА МОЖЕ

УМНО ЧАВКАТА ДА ТУРИ. 

КОЙТО ПРОЧЕТЕ НАВРЕМЕ

ТУЙ ПРОИЗВЕДЕНИЕ,

ТОЙ ЩЕ МОЖЕ И ДА ВЗЕМЕ

ИНФОРМИРАНО РЕШЕНИЕ! 

1. ОТ ГОЛЯМ СЕМЕЕН КУФАР

ПРЪВ ИЗЛИЗА БАЙ ВАСИЛ -

СИМПАТИЧЕН И ПРОСМУКАН 

С АРОМАТ НА ДЕВЕСИЛ. 

2. А СЛЕД НЕГО С ДВАТА КРАКА

СКАЧА ИМПОЗАНТНА КАКА - 

СЪЩО СИМПАТИЧНА, ВАНЯ 

Е ПОРАСНАЛА БЕЗ НЯНЯ*

И ТОВА Й ДЕЙСТВА, ГАЧЕ

СЯКАШ БЕЛИ КРОМИД-ЛУК:

ТЯ ЗА БЕДНИТЕ ЩЕ ПЛАЧЕ 

ПО-ДОБРЕ ОТ ВСЕКИ ДРУГ.

3. А ОТ МАЛКИЯ ЕКРАН

ИДВА ЧИЧКО ХЕКИМЯН. 

БЪРЗИЧКО СЕ ПРЕОБУВА,

МНОГО-МНОГО НЕ УМУВА,

И НА СКРУПУЛИТЕ

НЕ РОБУВА.

4. ЛЕКО СТЪПВА ДЯДО ВИЛИ

С ПОЛИТИЧЕСКИ КОКИЛИ.

ТОЙ СЕ БОРИ НА ЗАПЛАТА 

С КОМУНИСТИ В ПЕЩЕРАТА.

5. В ДЪНОТО НА ТОЗ ТЕЗГЯХ

МРЪНКА МАЛКА МЪЖКА ПЕШКА -

ТЯ ЗАЧЕНАТА Е В ГРЯХ

СТАТИСТИЧЕСКА ПОГРЕШКА;

ТЯ ЩЕ ЗВЪННЕ И ОФЕЙКА

ПОД ЕДНА ОБЩИНСКА ПЕЙКА. 

БОНИ НА ПЛАЖ ТОЗИ УИКЕНД

ИВО БАЛЕВ, СЕГА


